
Молодь Славутича vs політики
29 жовтня в Київській міський державній адміністрації відбувся 

Молодіжний форум «М18. Ми можемо більше». На захід були за
прошені діти до 18 років, що навчаються у загальноосвітніх на
вчальних закладах Києва та області, а також представники дитя-
чих та молодіжних самоврядних організацій.

 У числі запрошених були і депутати Молодіжної ради  «Майбутнє 
Славутича» з координаторами Ніною Єрьоміною та Богданою Кидибою. 
Програма форуму досить насичена й різноманітна -  лідерські, політичні
та бізнес-тренінги, пізнавальні та розважальні ігри, робототехніка, голо-
воломки, віртуальні подорожі Києвом, основи створення логотипів, акції
«За мир!» тощо. Крім того, вони спілкувалися з депутатами міської ради, 
міським головою Києва Віталієм Кличком, відбувся цікавий та змістов
ний діалог із відомим репером Ярмаком, також відвідали і зону вудпочин- 
ку. Загалом це був цікавий та змістовний форум!
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